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Protokół Nr 12/2016 

sporządzony z  posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowi, Kultury i Sportu   Rady 

Gminy Wierzchlas, które odbyło się dnia 20 maja 2016 roku. Początek 

posiedzenia o godz.  13
00 

 -  14
00

 . 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Marcin Kowalczyk    –  Przewodniczący Komisji 

2. Anna Olejnik      –  z-ca Przewodniczącego Komisji  

3. Józef Krzeszowski    –  Członek 

4. Ilona Kucharczyk    –  Członek 

5. Bronisław Światły    –  Członek 

7.  Leszek Gierczyk   - Sekretarz Gminy 

8.  Agnieszka Kurpet   - podinspektor UG 

9.  Aneta Stępień    - podinspektor UG 

 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Marcin Kowalczyk  – Przewodniczący Komisji 

Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Omówienie materiałów na XVI sesję Rady Gminy Wierzchlas – podjęcie 

uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały  Nr XIV/108/2016 Rady Gminy Wierzchlas w sprawie 

określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina Wierzchlas jest 

organem prowadzącym, 

b) zmiany uchwały Nr XIXV/105/2016 Rady Gminy Wierzchlas  z dnia 31 marca 

2016 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

Gminy Wierzchlas.  

c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli               

i szkół, które są prowadzone przez podmioty nie będące jednostkami samorządu 

terytorialnego oraz szkół niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, 

przedszkoli niepublicznych oraz trybu  i zakresu kontroli prawidłowości ich 

pobrania i wykorzystania 

d) zmiana planu zagospodarowania przestrzennego wsi Krzeczów. 

2. Wolne wnioski i zapytania. 
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Punkt 1 

Omówienie materiałów na XVI sesję Rady Gminy Wierzchlas – podjęcie 

uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały  Nr XIV/108/2016 Rady Gminy Wierzchlas w sprawie  

określenia kryteriów obowiązujących na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do publicznych przedszkoli, dla których Gmina Wierzchlas 

jest organem prowadzącym, 

Sekretarz Gminy - Leszek Gierczyk poinformował  Komisję o konieczności 

wprowadzenia zmian do w/w uchwały. Zmiany związane są z uwagami 

zgłoszonymi przez Wydział Prawny Łódzkiego Urzędu Wojewódzkiego.  

Radni zapoznali się z nowym  projektem uchwały, która stanowi załącznik do 

protokołu. Nie  mieli uwag i wnoszą o podjęcie przedmiotowej uchwały na  

najbliższej sesji Rady Gminy. 

 

b) zmiany uchwały Nr XIXV/105/2016 Rady Gminy Wierzchlas  z dnia 31 

marca 2016 w sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości                     

i porządku na terenie Gminy Wierzchlas.  

Agnieszka Kurpet- podinspektor Urzędu Gminy ds. Gospodarki Odpadami 

poinformowała, że w dniu 4 maja br. otrzymaliśmy zawiadomienie z Łódzkiego 

Urzędu Wojewódzkiego w Łodzi w sprawie zawiadomienia o wszczęciu 

postępowania nadzorczego dotyczącego  uchwały Nr XIV/105/16 Rady Gminy 

Wierzchlas z dnia 31 marca 2016r. sprawie przyjęcia Regulaminu utrzymania 

czystości  i porządku na terenie Gminy Wierzchlas. 

Pani Agnieszka Kurpet zapoznała szczegółowo Komisję z uwagami jakie zostały 

wskazane przez Urząd Wojewódzki (załącznik do protokołu) oraz przedstawiła 

nowy projekt uchwały dotyczący przyjęcia Regulaminu utrzymania czystości i 

porządku na terenie Gminy Wierzchlas, który dostosowany został do zaleceń 

wskazanych przez Wydział prawny Urzędu Wojewódzkiego.  

 

c) ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych przedszkoli 

i szkół, które są prowadzone przez podmioty nie będące jednostkami 

samorządu terytorialnego oraz szkół niepublicznych  o uprawnieniach szkół 

publicznych, przedszkoli niepublicznych oraz trybu i zakresu kontroli 

prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

Projekt uchwały został wycofany z porządku obrad Komisji. 

 

d) zmiana planu zagospodarowania przestrzennego wsi Krzeczów. 

Aneta Stępień – referent Urzędu Gminy poinformowała, że w związku z licznymi 

sygnałami od mieszkańców Krzeczowa odnośnie konieczności zmiany zapisów                          
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w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego nakazujących budowę 

dachów budynków gospodarczych dwuspadowych oraz jednospadowych                  

w przypadku dobudowy do innych budynków lub lokalizowanych przy granicy 

działki uzasadnione jest dopuszczenie budowy dla budynków gospodarczych 

również dachów wielospadowych. Dotychczasowe zapisy w znaczny sposób 

ograniczają możliwość wykonania powierzchni dachowych. 

Komisja nie miała uwag do przedstawionego tematu, a decyzję w tej sprawie 

podejmie na najbliższej sesji Rady Gminy.  

 

Punkt 2 

Wolne wnioski i zapytania. 

1) Radny Marcin Kowalczyk – Przewodniczący Komisji Oświaty Zdrowia, 

Kultury i Sportu zgłosił wniosek w sprawie dodatku za wychowawstwo                   

w szkołach podstawowych i gimnazjach na terenie gminy Wierzchlas. Radny 

wyjaśnił, że obecnie w regulaminie przyznawania dodatku funkcyjnego dla 

nauczycieli, jaki obowiązuje na terenie naszej gminy był podział i wysokość 

dodatku liczona jest od liczby uczniów w szkole podstawowej bądź gimnazjum. W 

przypadku kiedy szkoła liczyła poniżej stu uczniów  wówczas dodatek za 

wychowawstwo wynosił od 30 zł do 50 zł, natomiast jeśli liczba uczniów                  

w szkole była powyżej stu to dodatek wynosił od 50 zł do 70 zł.  Radny Marcin 

Kowalczyk zaproponował aby po tylu latach funkcjonowania tego zapisu nastąpiła  

zmiana i żeby nie liczebność szkoły decydowała o wysokości dodatku tylko 

liczebność klasy. Radny zasugerował aby wysokość dodatku uzależniona była od 

ilości uczniów w danej klasie i tak  w przypadku  klasy w której uczy się poniżej 

15 uczniów dodatek  wynosił by  tak jak do tej pory od 30 zł do 50 zł, natomiast w 

klasie powyżej 15 uczniów od 50 zł do 70 zł.  Zdaniem radnego Rada Gminy 

powinna zmienić regulamin, dodał również, że nie działa we własnym interesie, 

ponieważ  nie jest wychowawcą tylko działam w interesie  nauczycieli pracujących 

w szkołach na terenie Gminy Wierzchlas. Teraz tematem powinny się komisje na 

swoich posiedzeniach, a na sesji w czerwcu podjąć przedmiotową uchwałę w tej 

sprawie.  

 

 

 
Protokołowała:         Przewodniczący  

           Komisji Oświaty, Zdrowia 

Marta Kowalczyk                       Kultury i Sportu   

 

        Marcin Kowalczyk   

            

 


